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شب مونتاژکاران در قصـــر رز
پنجره رئال برگزار کرد:

پنجره ایرانیان؛ »پنجره رئال« در اصل یک نام تجاری اســت که توســط 
»شــرکت آروین فناوران صنعت ناب« به بازار عرضه شده است.  این نکته 
را همین چندی پیش به طور مبســوط در گفتگو با مدیرعامل رئال وین ذکر 
کردیم. شرکتی که در سال 1395 به ثبت رسیده و کار خود را از سال 1396 
درزمینه تولید پروفیل های دروپنجره یوپی وی ســی آغاز کرد و تا حالا ادامه 

داشته است. 
شــامگاه یک روز پائیزی در مهر 1403؛ این مجموعــه برنامه ای مفرح 
برگــزار کرد و از مونتاژکاران و همکاران خود خواســت به قصر رز در جاده 
چالوس بیایند و ســاعاتی را در کنار هم ســپری کنند. مهمانی  و جشنی که 
450 نفــر از همکاران این مجموعه را گرد هــم آورد و آن طور که مهمانان 
می گفتند، ســاعات خوشــی را برای آن ها رقم زد. مدیر روابط عمومی این 
مجموعه چند روز بعد از این جشن به سوالات پنجره ایرانیان پاسخ داده که 

در ادامه می خوانیم: 

 بد نیســت ابتدا درباره جشــن پنجره رئال بــرای مخاطبان ماهنامه 
پنجره ایرانیان بگویید. اینکه ایده  این جشن از کجا آمده است؟

همایش ایده تازه ای نیســت معمــولا برندهای مختلف همکاران خودشــان را در قالب 
همایش و ســمینار یا نشســت دعوت می کنند تا شــبی را باهم بگذرانند اما شاید نکته ای 
که ما به آن توجه کردیم، همایش گرامیداشــت مونتاژکاران بود. در همایش های پیشــین، 
نمایندگان فروش سراســر کشــور در کنار ما بودند. ما بر این باور هستیم که در صنعت در 
و پنجره اساســی ترین و شاید مهم ترین بخش، بخش مونتاژ است لذا این همایش را برای 

مونتاژکاران طراحی کرده ایم.
 بنابراین جشن یا همایشی که در آن حضور داریم، با ایده گرد هم آمدن 

مونتاژکاران اجرا شده است؟ 
بله ما نخســتین همایش را در استان البرز برای مونتاژکاران این استان برگزار کردیم تا به 
اهمیت موضوع مونتاژ بپردازیم و بر این امر تاکید کنیم نتیجه زحمات همه همکاران در چرخه 
تولید از واحد بازرگانی تا واحد مونتاژ در کنار هم معنا پیدا می کند. مســیری که از خرید مواد 
اولیه و بعد فرمولاســیون در لابراتوار با دقت انجام می شود و بعد با ترکیب مواد در میکسرها 
ادامه پیدا می کند. مسیری که در ادامه گروهی باید مواد اولیه را آماده کنند تا در اکسترودرها 
استفاده شود و پروفیل شکل بگیرد، بسته بندی شود، آنها را در انبار نگهداری و بعد به مقاصد 
از پیش تعیین شــده حمل کنند تا نهایتا بر روی میز مونتاژکاران قرار گیرد. ما خواستیم تاکید 
کنیم این مسیر، مسیری پیوسته است و ما اهمیت کار مونتاژ را درک می کنیم. کاری پر دقت 
که اگر در برش جوش مونتاژ، نوع یراق، شیشــه یا حتی در زمان نصب که باید عایق بندی 
شــود، دچار ایراد باشد یا دچار کم دقتی شود، تمام زحمات این زنجیره از بین خواهد رفت. ما 
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در همایــش این موضوع را با مونتاژ کاران که حدود 130 کارگاه بودند در میان گذاشــتیم و 
این را تاکید کردیم که آنها در پایان زنجیره تولید نقشی بسیار حساس و با اهمیت را دارند. 

 سطح برگزاری این جشن یا همایش چطور است؟ ملی است یا 
به صورت منطقه ای؟

ببینید ما در تمامی استان هایی که مونتاژکاران ما حضور دارند این همایش را برگزار خواهیم 
کرد. در حال حاضر مونتاژکاران پنجره رئال در 21 استان فعال هستند که تقریبا طبق برنامه 
هر دو ماه یا شــاید هر ماه در صورتی که شرایط مناسب باشد، استان به استان به دیدار آن ها 

خواهیم رفت.
 نتایجی که از برگزاری این جشن گرفته اید چه بوده است؟ 

می توانم این طور بگویم که با برگزاری این مراســم، احساس بسیار خوبی در مونتاژکاران 
به وجود آمده و این موضوع که ما به این بخش توجه داریم، برایشــان ارزشمند بود. معمولا 
در این صنعت کمتر از این بخش صحبت می شــود. برگزاری یک شــب ویژه با پرداختن به 
این بخش از صنعت، با حضور خانواده شــان یک دلگرمی بود که به نظر می رســد این بخش 

به آن نیاز داشت.
 به طور طبیعی در برگزاری چنین جشن هایی یکی از اهداف این است که 
ضمن ایجاد فضایی مفرح، ارتباطات بین شرکت مادر و ذی نفعان در سطوح 

بعد، بهتر و بهتر شود. این اتفاق رخ داده است؟
از 1۹ مهــر ماه تا روز مصاحبه، زمان کمی از این همایش گذشــته ولی احساســی که در 
فضای همایش وجود داشــت و برخوردهایی که در طول همایش و خصوصا در پایان شــب 
داشــتیم، بســیار رضایت بخش بود. به نظرم و آن طور که از شــواهد بر می آمد، همه از این 
برنامه خوشــحال و راضی بودند و قطعا این احســاس خوب رابطه خوب ما با مونتاژکارانمان 

را قوی تر خواهد کرد.

 برای آینده چه برنامه ای دارید؟
مــا این رویکرد را در پنجره رئال ادامه خواهیم داد تا با مونتاژکاران در رســیدن به کیفیت 
و تولید اســتاندارد دروپنجره یو پی وی سی همراه شویم. شعار همایش مونتاژکاران ما »پنجره 
رئال _ پنجره واقعی« بود. پنجره ای که تمامی ویژگی های کامل یک پنجره یوپی وی ســی 

را در بر می گیرد. 
 مضاف بر این، محورهای دیگری هم برای همایش طراحی شده بود؟

بله. دو موضوع دیگر در همایش به عنوان محور انتخاب شــده بود. محورهایی که به نظر 
ما و تیم طراح، دارای اهمیت ویژه ای نیز هســتند. اولین موضوع غیر از آنچه به عنوان محور 
اصلی و شعار همایش انتخاب شــده بود، راه اندازی ضمانت نامه الکترونیکی پنجره های رئال 
است که در وب سایت رئال به آدرس: www.realwinupvc.com در دسترس است. 
این ضمانتنامه  15 ســاله برای دفتر مرکزی، نماینــده فروش پروفیل، مونتاژکاران و مصرف 

کننده قابل استناد خواهد بود.
نکته دوم راه اندازی بخش »صدای مشتری« است که این موضوع مهم را در سایت پنجره 
رئال، راه اندازی کرده ایم برای اینکه بتوانیم در یک ارتباط تعاملی و بدون واسطه، نظر خریدار 
نهایی، مونتاژ کاران، نمایندگان فروش و تمامی کســانی که با ما در ارتباط هستند را دریافت 
کنیم. صدای مشــتری به صورت چت آنلاین توســط چند نفر از همکاران ما )که پاسخگوی 
ســوالات مختلف هســتند( مدیریت شــده تا به نتیجه نهایی که رضایت دست اندرکاران و 

مصرف کنندگان پنجره رئال است، برسیم.
 ســوالات ما به پایان رسید اگر ســوالی باقی مانده که ما نپرسیدیم یا 

نکته ای قابل تاکید وجود دارد بفرمایید؟
در پایان، با تشــکر ویژه پنجره رئال از نمایندگی فروش استان البرز » بازرگانی حاصلی«، 

برای ایشان و تمامی مونتاژ کارانمان در استان البرز آرزوی سلامتی و موفقیت داریم.


